
EBRD tarafından 
Yeşil Şehir ilan 
edilen, Gazi 
şehrin havasını, 
toprağını ve 
suyunu korumak 
için çalışmalarını 
sürdüren 
Büyükşehir 
Belediyesi, 
hidrojenli 
otobüse geçiş 
için çalışmalarını 
sürdürüyor. 
Türkiye’de kamu 
taşımacılığında 
öncü olacak 
hidrojenli 
otobüslerin 
altyapısı için 
yapılacak iş 
birliği için İTÜ 
Rektörlüğü’nde 
protokol töreni 
yapıldı.

Medical Point’te Medical Point’te 
ozon tedavisi ile ozon tedavisi ile 
daha sağlıklı bir daha sağlıklı bir 

yaşama adım atınyaşama adım atın
Son yıllarda, alternatif tıp alanında öne çıkan 
ozon tedavisi, dünya çapında pek çok sağlık 
uzmanı ve hastanın ilgisini çekiyor. Ozon 
gazının tıbbi amaçlarla kullanımı, özellikle ağrı 
yönetimi, bağışıklık sisteminin güçlendirilmesi 
ve çeşitli hastalıkların tedavisinde umut verici 
sonuçlar ortaya koyuyor.

Empati Derneği’nin Empati Derneği’nin 
4 ve 5. Nurdağı 4 ve 5. Nurdağı 
okulları açıldıokulları açıldı

Empati Derneği’nin 4. ve 5. okulu Nurdağı’nda 
açıldı. Empati Sosyal Sorumluluk ve Eğitim 
Derneği tarafından Şehitkâmil Empati İlkokulu, 
Şahinbey Empati İlkokulu ve Şehitkâmil Empati 
Ortaokulunun ardından eğitime kazandırılan 
Nurdağı Empati İlkokulu ve Nurdağı Empati 
Ortaokulu düzenlenen törenle açıldı.
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İlçe merkezinde bulunan yollarda 
bakım ve onarım çalışmalarını 
sürdüren Nizip Belediyesi, kırsal 
mahallelerdeki yol sorununu 
da çözüme kavuşturuyor. 
Samandöken, Tuluktaş, Yeniyazı, 
İntepe, Gevence, Kocatepe, İkizce 
ve birçok bölgede yol yapımını 
tamamlayan ekipler, şimdi ise 
Tatlıcak ve Kızilin mahallelerinde 
çalışmalara devam ediyor.

Kırsal 
mahallelerdeki

yol sorunu
çözülüyor

SANKO Üniversitesi Hastanesi 
Kulak Burun Boğaz Hastalıkları 
Uzmanı Opr. Dr. Tuncay Özdemir, 
orta kulak iltihabının yenidoğan 
döneminden başlayarak hayatın 
her döneminde oldukça sık 
karşılaşılan bir sağlık problemi 
olduğunu söyledi.

Orta kulak Orta kulak 
enfeksiyonunaenfeksiyonuna

dikkatdikkat

Türkiye’nin temel ve en önemli 
tarımsal ürünleri arasında yer 
alan kuru meyve ihracatının 
2024 yılının dokuz aylık 
sürecinde Güneydoğu Anadolu 
Bölgesinden aynı dönemin 
bir önceki yılına göre miktar 

bazında %13,4 değer bazında 
ise %28,4 artarak 241 milyon 49 
bin dolar olduğunu açıklayan 
Başkan Mehmet Çıkmaz 
2024 yıl sonu hedeflerini 
yakalayacaklarına inandığını 
ifade etti.

241 milyon 49 bin dolarlık 241 milyon 49 bin dolarlık 
kuru meyve ihracatıkuru meyve ihracatı

Hidrojenli otobüs için
önemli iş birliği
Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, yerel yönetimlerde ilk olacak hidrojenli otobüse 
geçişte altyapının oluşturulması amacıyla yapacağı yatırımlarda alacağı teknik destek için İstanbul 
Teknik Üniversitesi (İTÜ) ve Yeşil Hidrojen Üreticileri Derneği (H2DER) ile iş birliği protokolü imzaladı.

Türkiye’nin önde gelen firmalarından Erdemoğlu Holding, şimdiye 
kadar birçok farklı alanda sağladığı desteklerle gönüllere taht kuruyor.
Özellikle eğitim ve spor alanında genç ve 
çocuklara verdiği desteklerle adından sıkça 
söz ettiren Erdemoğlu Holding, İbrahim 
Erdemoğlu Spor Lisesi, İbrahim Erdemoğlu 
Spor Lisesi Yurdu, İbrahim Erdemoğlu Spor 
Lisesi Spor Salonu, İbrahim Erdemoğlu 
Spor Lisesi Futbol Sahası, Abdi Serdar 
Üstünsalih Sebat Gençlik Spor İdari Binası 
ve Abdi Serdar Üstünsalih Sebat Gençlik 
Spor Futbol Sahası yapımını tamamladı. 
Trabzon – Akçaabat’ta, bugün saat 14.00’te, 
yapımı tamamlanan İbrahim Erdemoğlu 
Spor Lisesi, İbrahim Erdemoğlu Spor Lisesi 
Yurdu, İbrahim Erdemoğlu Spor Lisesi Spor 
Salonu, İbrahim Erdemoğlu Spor Lisesi 
Futbol Sahası, Abdi Serdar Üstünsalih 
Sebat Gençlik Spor İdari Binası ve Abdi 
Serdar Üstünsalih Sebat Gençlik Spor 
Futbol Sahası’nın açış töreni yapılacak.

Erdemoğlu Holding’ten
spora dev destek

Protokolde konuşma yapan Başkan Fatma 
Şahin, hidrojenli otobüslerin örneklerini 
Almanya’da incelediklerini belirterek şunları 
söyledi: 
“Köln Belediyesi’nin 200’ü aşkın hidrojenli 
otobüs kullanması, motivasyonumuzu 
yükseltti. İlk prototip yerli hidrojenli otobüsü 
Gaziantep caddelerine biz çıkardık. Şimdi, kamu 
taşımacılığında ülkemize örnek olacak bir proje 
gerçekleştiriyoruz. Hasan Mandal hocamıza, 

hayırlı olsun ziyaretimizi bu anlamlı imza ile 
buluşturmak, şevkimizi daha da büyütmüştür.”
H2DER Başkanı Günay ise içinde bulunulan 
çağın “Hidrojen Çağı” olarak adlandırıldığını 
aktararak Gaziantep Büyükşehir Belediyesi’nin 
kamu taşımacılığında yeşil hidrojenli otobüslere 
geçişinin dönüşümde en değerli örneklerden 
biri olduğunu söyledi.
İTÜ Rektörü Prof. Dr. Hasan Mandal ise projenin 
hidrojen kullanımına vurgu yaptı.

‘ÖRNEK OLACAK BİR PROJE GERÇEKLEŞTİRİYORUZ’


